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obrad XXVII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 29 czerwca 2005 roku 

          
                  
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 20 radnych, tj. 95,2 %.  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
1. Sławomir Odrobiński 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 

Porządek obrad  
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXVII sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) przystąpienia do budowy obeliska ku czci Jana Pawła II (nr 187/2005) 
      b) ustanowienia i określenia zasad przyznawania medalu „ZA ZASŁUGI DLA MIASTA 
          I GMINY OSTRZESZÓW” (nr 103/2004) 
      c) uchwalenia Regulaminu Straży Miejskiej w Ostrzeszowie (nr 179/2005) 
      d) zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze  
          roku budżetowego (nr 185/2005) 
      e) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów na 2005 rok (nr 184/2005) 
      f) zatwierdzenia programu współpracy Miasta i Gminy Ostrzeszów z organizacjami  
          pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi  
          działalność pożytku publicznego na 2006 rok (nr 182/2005) 
      g) wydzierżawienia nieruchomości położonych w Ostrzeszowie przy ul. Pogodnej   
          (nr 177/2005) 
      h) nabycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Olszyna (nr 181/2005) 
      i)  zasad nabywania gruntów z przeznaczeniem pod ulice, drogi, place, chodniki,  
          poszerzenie dróg, ciągów pieszo-rowerowych (nr 180/2005) 

j)  utworzenia odrębnych obwodów głosowania na obszarze Miasta i Gminy Ostrzeszów  
    w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej  
    zarządzonych na dzień 25 września 2005 roku oraz w wyboracch Prezydenta    
    Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2005 roku (nr 186/2005) 

      k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  
          we wsi Rojów (nr 188/2005) 
      l)  nadania imienia Szkole Podstawowej w Niedźwiedziu (nr 189/2005)  
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
11. Sprawy różne i informacje 
12. Zakończenie    

 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXVII sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 

 



                         Zebrani minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego w dniu   czerwca 2005 roku 
                         Krzysztofa Olesia so łtysa wsi Rogaszyce. 
 
                         Wac ław Mickiewicz i Mieczysław Sąsiadek – przedstawiciele Związku  
                         Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych – Koła Ostrzeszów 
                         wręczyli radnemu Edwardopwi Skrzypkowi oaznakę za zasługo dla Związku  
                         Kombatantów RP i By łych Więźniów Politycznych oraz kwiaty. 
                         Edward Skrzypek podziękował za odznaczenie. 
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej       
      Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                          Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXVII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Zygmunt Lizakowski.  
                         Radny Zygmunt Lizakowski wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Zygmunta  
                         Lizakowskiego Sekretarzem obrad XXVII sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Aleksander Józefiak – Sekretarz obrad XXV sesji Rady  
                       Miejskiej przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej  
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
                       Radny Henryk Kajser – Sekretarz obrad XXVI sesji Rady Miejskiej 
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej  
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej złożył również informację z wykonania             
                         uchwa ły podjętej na XXVI sesji Rady Miejskiej. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                  
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Powyższą informację złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Zygmunt Ostrowicz podziękował w imieniu m9iieszkańców  
                         i w łasnym za inwestycje drogowe wykonanie w roku bieżącym we wsi  
                         Rogaszyce. 
                         Radny Henryk Kajser wnosi o podjęcie działań celem likwidacji dzikiego  

 



                         wysypiska śmieci w obrębie skryzżowania Ul. Piastowskiej z ul/ Cichą. 
                         Zapytuje czy przy opracowywaniu planów zagospodarowania       
                         przestrzennego miasta (tereów inwestycyjnych) rozważa się również  
                         potrzeby zabezpieczenia pod budownictwo mieszkaniowe terenów  
                         wiejskich przyleg łych do granic miasta.Dotyczy to zwłaszcza terenów, 
                         na których rozwinięta jest infrastuktura. Czy planowane jest zabezpieczenie  
                         śrdoków na ten cel w budżecie gminy na rok 2006.  
                         Zwraca się o wyjaśnienie, czy prawdziwe są niepokojące pogłoski, zgodnie  
                         z którymi ma być zmieniony dotychczas przewidywany przebieg projekto- 
                         wanej obwodnicy. Wed ług tych gołosek obwodnica przecinałaby Rojów,  
                         dzieląc wieś na połowę.  
                         Zapytuje, cz w związku z licznymi informacjami dotyczącymi przygotowań  
                         do ewentualnego wprowadfzenia szokujacych podwyżek cen oleju  
                         opa łowego zostały dokonane analizy ogrzewania budynków placówek  
                         oświatowych (przedszkoli, szkół), które ogrzewa się właśnie tym nośnikiem  
                         energii. 
                         Zwraca się z prośbą o udostępnienie radnym składów rad nadzorczych  
                         ednoosobowych spó łek gminnych, powstałych z przekształcenia  
                         przedsiębiorstw komunalnych. 
                         Radny Zygmunt Lizakowski wnosi o podjęcie działań celem poprawienia  
                         stanu bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 444 z drogą             
                         krajową na terenie wsi Szklarka Przygodzicka, na którym dochodzi  
                         do tragicznych wypadków drogowych. 
                         Radny Ryszard Szymański zgłasza uciążliwość w płynności ruchu kołowego  
                         przy wyjeździe z ul. Zamkowej w ulice: Armii Krajowej i Gorgolewskiego. 
                         W godzinach szczytu tworzą się długie korki. Sże na ulicy Zamkowej  
                         pomieszczą się tryz samochody. Proponuje wprowadzenie trzech pasów  
                         ruchu: lewoskrętu w ul  Armii Krajowej, prawoskrętu w ul. Gorgolewskiego  
                         i trzeci pas wydzielony dla samochodów wjeżdzających w ul. Zamkową, 
                         przy jednoczesnym wprowadzeniu zakazu zatrzymywania się i postoju przy  
                         Zespole Szkó ł nr 3. 
                         Wnioskuje o ustawienie znaku ograniczenia prędkości do 30 km/h na ul.  
                         Targowej obowiązującego na odcinku od Placu Stawek do ul. Daszyńskiego 
                         w związku z wypadkami, które miały miejsce na ul. Targowej – jest to ulica  
                         jednokierunkowa. 
 
                         W ślad za zgłaszanymi przez Dzielnicę nr 1 postulatami wnioskuje  
                         o wprowadzenie zakazu przejazu samochodów ciężarowych na odcinku  
                         od ul. Gorgolewskiego do firmy Cermag ulicami: Piekary i Kaliską. 
                         Ciężkie samochody uszkadzają sieci: kanalizacyjną, wodociągową i gazową, 
                         u łożoną w w/w ulicach. Także budynki posadowione przy tych ulicach  
                         narażone są na liczne uszkodzenia. Stwierdza, że inna organizacja ruchu  
                         obs ługującego głównie Cermag, zakład ceramiczny i Pollenę jest możliwa. 
                           
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nie było. 
 
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekty uchwały: 
                          
                       a)  przystąpienia do budowy obeliska ku czci Jana Pawła II (nr 187/2005). 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji. 
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/222/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 

  b) ustanowienia i określenia zasad przyznawania medalu „ZA ZASŁUGI  
   DLA MIASTA I GMINY OSTRZESZÓW” (nr 103/2004) 

                              Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  

 



                              uchwa ły pod obrady sesji. 
                              Radny Grzegorz Więcek zapytuje skąd w projekcie uchwały zapis,  
                              że „11 radnych moze zgłosić kandydata”. 
                              Burmistrz wyjaśnił, ze Komisja Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa   
                              zg łosiła taki wniosek. 
                              Radny Aleksander Józefiak wnioskuje o wykreslenie propozycji Komisji  
                              Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa.   
                              G łosowanie: Czy wprowadzić poprawkę iż 11 radnych może zgłaszać  
                              kandydata – 15 głosów „za”, 14 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” – poprawki 
                              nie przyjęto.                           
                              Rada Miejska 18 głosami „za”, 2 „przeciw” podjęła uchwałę. 

   Uchwała Nr XXVII/223/2005 stanowi załącznik do protokołu 
 

                          c) uchwalenia Regulaminu Straży Miejskiej w Ostrzeszowie (nr 179/2005) 
                              Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały wraz  
                              z poprawkami w za łączniku zaproponowanymi przez przez stałe Komisje  
                              Rady Miejskiej.  
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji. 
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/224/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił nastepuje projekty uchwał: 
                          d) zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta  
                              i gminy za I półrocze roku budżetowego (nr 185/2005) 
                              Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/225/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          e) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów na 2005 rok (nr 184/2005) 
                              Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/226/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          f) zatwierdzenia programu współpracy Miasta i Gminy Ostrzeszów                                            
                              z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi  
                              podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
                              na 2006 rok (nr 182/2005) 
                              Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/227/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty uchwał: 
                          g) wydzierżawienia nieruchomości położonych w Ostrzeszowie  
                              przy ul. Pogodnej (nr 177/2005) 
                              Radny Henryk Kajser stwierdza, ze nie mamy projektu umowy dzierżawy 
                              omawianej nieruchomości. Czy jak jest umowa na określony okres – to czy  
                              można ją rozwiązać. 
                              Mariusz Witek podkreślił, że sposób rozwiązania umowy wynika z zapisów 
                              w umowie. Na omawianą działkę będzie ogłoszony przetarg. 
                              Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oswiaty, Kultury,  
                              Zdrowia i Sportu poinformował, że jest to teren rekreacyjny i zgodnie  
                              z planem będzie zagospodarowany.  
                              Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

 



                              Uchwa ła Nr XXVII/228/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         h) nabycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Olszyna  
                              (nr 181/2005) 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/229/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 

i) zasad nabywania gruntów z przeznaczeniem pod ulice, drogi, place,  
    chodniki, poszerzenie dróg, ciągów pieszo-rowerowych (nr 180/2005) 

                              Radny Henryk Kajser zapytuje czy uchwa ła będzie obowiązywać na terenie 
                              wsi.  
                              Mariusz Witek wyjaśnił, że na wsiach uchwała będzie obowiązywać po  
                              uchwal;eniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy. 
                              Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/230/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 

j) utworzenia odrębnych obwodów głosowania na obszarze Miasta i Gminy                  
    Ostrzeszów w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu           
    Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 września 2005 roku         
    oraz w wyboracch Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych  
    na dzień 9 października 2005 roku (nr 186/2005) 

                              Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/231/2005 stanowi załącznik do protokołu. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30-minutową przerwę w obradach 

                         (godzina 1140 – 1210). 
 

 Ma obrady po przerwie nie powrócili radni Adam Bociąga, Antoni Obsadny  
                         i Adam Zawada. 

 
                  Przewodniczący Rady Miejskiej powitał przybyłych na obrady sesji: 

             dyrektora, przedstawicieli grona pedagiogicznego oraz młodzieży ze Szkoły  
                  Podstawowej w Niedźwiedziu.  
 
                  l)  nadania imienia Szkole Podstawowej w Niedźwiedziu (nr 189/2005)  

                              Stanis ław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                              uchwa ły pod obrady sesji  
                              Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że w Biurze Rady znajdują się 
                              dokumenty dotyczące prac o nadanie imienia szkole o czym  radni byli  
                              poinformowani na posiedzeniach Komisji.  
                              Andrzej Struga ła – Dyrektor Szkoły POdstawowej w Niedźwiedziu  
                              przybliżył zebranym sylwetkę Kornela Makuszyńskiego oraz poinformował,  
                              jakie prace zosta ły wykonane, aby wystąpić do Rady Miejskiej o nadanie  
                              imienia szkole. Podziękował za podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia  
                              Szkole Podstawowej w Niedźwiedziu. 
                              Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwa ła Nr XXVII/233/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
                              Delegacja m łodzieży ze Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu wręczyła  
                              wiązanki kwiatów Przewodniczącemu Rady Miejskiej i Burmiostrzowi 
                              dziekując za podjęcie uchwały. 
 

 Na obrady wrócił radny Adam Bociąga. 

 



 
k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego    
    terenu położonego we wsi Rojów (nr 188/2005) 
    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.                                                                                         

                               Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt  
                               uchwa ły pod obrady sesji. 
                               Radny Henryk Kajser zapytuje czy w uchwale musza być ujete ograniczenia. 
                               Mariusz Witek poinformowa ł, że projekt uchwały został uzgodniony  
                               z konseratorem wojewódzkim. 
 
                          Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga. 
  
                               Radny Aleksander Józefiak zapytuje czy omawiany teren znajduje się  
                               w krajobrazie chronionym Wzgórza Ostrzeszowskie. 
                               Mariusz Witek wyjaśnił, całe miasto i gmina ogjęte są krajobrazem  
                               chronionym. 
                               Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwa ła Nr XXVII/232/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu10-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone  
                          na poprzedniej sesji 
                          Stanisław Wabnic – Burmistrz udzielając odpowiedzi wyjaśnił, że: 
                          - zobowiąże Straż Miejską i pracownika Ochrony Środowiska do wizytacji  
                            dzikiego wysypiska przy ul. Cichej, 

                    - na kolejnej sesji będą projekty uchwał w sprawie inwestycji mieszkaniowych  
                      na wsiach, 

                          - nic nie jest wiadomomo o zmianie przebigu projektowanej obwodnicy, 
                          - ogrzewanie olejowe mamy w szkołach w Siedlikowie i Szklarce Przyg., 
                            o ile zdrożenie olej opałowy do przejdziemy na miał 

                    - w Biurze Rady Miejskiej będzie można zapoznać się ze składami Rad  
                      Nadzorczych spó łek gminnych. Ponadto wyjaśnił, że Rady Nadzorcze  
                      powo łuje Zgromadzenie Wspólników spółki. Członkiem Rady Nadzorczej  
                      można być po skończeniu „kursu dla kandydatów na członków Rad  
                      Nadzorczych Spó łek z udziałem Skarbu Państwa” i złożenia egzaminu  

                            dla kandydatów na cz łonków rad nadzorczych w spółkach Skarbu Państwa. 
                            Członkowie Rad Nadzorczych  - przedstawiciele załogi nie muszą kończyć  
                            kursu i zdawać egzaminu, 

                    - ul. Piaskową zajmiemy się po przeprowadzeniu wizji lokalnej przez Wydział 
                      Inwestycji i Gospodarki Komunalnej,  
                    - w sprawie korków na ul. Zamkowej wystąpimy do Straostwa ponieważ jest  
                      to droga powiatowa,                         
                    - na ul. Targowej był znak ograniczajacy prędkość do 30 km/h i powinien 
                      wrócić, 
                    - w sprawie zmiany kierunku ruchu wystąpimy do Straostwa (ul. Piekary, 
                      i ul. Kaliska), 
                    - skrzyżowanie w Szklarce Przyg. to drogi krajowa i wojewódzka –  
                      proponujemy budowę ronda lub progi spowalniające. 
 

Do p-ktu 11-go Sprawy różne i informacje 
                          Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej: 
                          - zaprosił na obchody Dni Ziemi Ostrzeszowskiej – 2 i 3 lipca br., 

                    - poinformował, że Starostwo planuje sprzedać budynek po byłej                     
                      Przychodni Dziecięcej, a planowano przeniesienie tam prokuratury, 

                          - poinformował, że Spółka dzierżająca targowisko miejskie zwróciła się 
                            do Rady Miejskiej o zmianę cen dla handujących za zajęcie miejsca. 
                          Burmistrz poinformowa ł, że 30 czerwca br. wszyscy handlujący  
                          na targowisku miejskim otrzymają „komunikat” – odpowiedź na ich 
                          pismo, z którym zwrócili się do mnie. 
                          Radny Zygmunt Lizakowski zapytuje czy w łasność stanowi budynek,  

 



                          w którymm mieści się mieści się prokuratura. 
                          Burmistrz odpowiedzia ł, że jest to własność gminy. 
 
                          Zbyszko Szmaj – radny Wielkopolskie Sejmiku poinformował o pracy                           
                           sejmiku: 

                     - jest dokumentacja na przebudowę skrzyżowania ulic: Gorgolewskiego, 
                       Piekary, Borek, Piastowska – realizacja w miarę możliwośći, 
                     - skrzyżowanie w Szklarce Przygodzickiej jest dobrze oznakowane, a tyle 
                       tragicznych wypadków – rozważa się progi spowalniające, światła  
                       pulsujące lub rondo, 
                     - droga nr 11 winna być wpisana w Strategię Województwa, którą się 
                       opracowuje ponieważ jest to droga łącząca północ województwa  
                       z po łudniem 
                     - opracowywana strategia obejmować będzie lata 2006 – 2020 i uchwalona 
                       ma być w miesi ącu październiku br., 
                     - bardzo ważną sprawą jest wykup gruntów pod budowę zalewu Wielowieś 
                       Klasztorna. 
 

Do p-ktu 12-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXVII  
                           sesji Rady Miejskiej. 
                           Kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest koniec miesiąca sierpnia  
                           lub początek miesiąca września br. 
 
                           Rada podjęła 12 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1315. 
 
 
 

                 Sekretarz  
obrad XXVII sesji Rady Miejskiej 
 
         Zygmunt Lizakowski 

 

 


